
Zápis ze zasedání Rady �JF dne 28.3.2012

P�ítomni (dle abecedního po�ádku): 
Ing. Josef Balaštík,  Richard Bauer, Václav Drbal, Ing.Lenka Gotthardová, Ing.Ji�í Mayer,  
Ing. Jaroslav Pechá�ek, Antonín Pittner, ing.Vladimíra Pospíšilová, Mgr. Jaroslav Sedlá�ek,  
Lucie Spiwoková, ing.Jan Šíma, Josef Trojanec     

Hosté: Dana Denková, Josef Malinovský, Ing.Jan Metelka, ing.Antonie Pellarová, JUDr.Kate�ina 
�íhová, Ing. Milan Theimer, JUDr.Petr Toman 

Omluveni: ing.Zden�k Studenec 

1. Rada projednala a schválila zápis ze zasedání 4.1.2012. 
2. GS informovala o zasedání ve Varšav� – 19.-21.1.2012. 
3. ing.Pechá�ek informoval o potížích n�kterých oblastí, kde n�kolik subjekt� zaplatilo registra�ní 

a �lenský poplatek až 29.2., �ímž dle Stanov zaniklo jejich �lenství v �JF. T�i z oblastí se 
obrátily na VV �JF, jak tuto situaci �ešit. VV �JF ani Rada �JF nemá pravomoc ud�lovat 
jakoukoliv výjimku ze Stanov schválených Konferencí �JF. 

4. ing.Pechá�ek p�edstavil �len�m Rady J.Malinovského, který vzešel z V�, jako PR a 
marketingový specialista. Josef Malinovský p�ednesl Rad� koncepcí spolupráce s �JF. 
JUDr.Toman vznesl dotaz, zda je tato spolupráce �ešena v rámci rozpo�tu �JF. Rozpo�et byl 
sestaven d�íve, než bylo vyhodnoceno V�, tedy v roce 2012 budou p�ípadné výdaje spojené 
s medializací hrazeny z rezervy.  

5. ing.Pechá�ek informoval o potížích s televizními záznamy na �T4 pro rok 2012. Náklady, které 
byly ze strany �T4 p�islíbeny v lednu 2012 do konce b�ezna zna�n� vzrostly. �JF ve spolupráci 
s J.Malinovským hledá �ešení, jak neškrtat �as v�novaný jezdectví na �T4. 

6. ing.Pechá�ek informoval o výpov�di smlouvy o spolupráci ze strany �asopisu Jezdectví. 
7. Dana Denková p�edstavila Rad� �erpání rozpo�tu 2011 a podklady k da�ovému p�iznání. 
�lenové Rady m�li k nahlédnutí ú�etní uzáv�rku a da�ové p�iznání, toto schválili svými 
podpisy na krycí list materiálu. Rada schválila �erpání rozpo�tu 2011 (100% pro). Schválené 
da�ové p�iznání v�etn� výkaz� a p�íloh bylo odevzdáno prost�ednictví datových schránek na 
místn� p�íslušný finan�ní ú�ad. �lenové Rady obdrželi veškeré schvalované dokumenty 
v elektronické podob�. Ú�etní záv�rka byla v plném rozsahu zve�ejn�na na webových stránkách 
�JF. 

8. Dana Denková informovala o návrhu definitivního rozpo�tu 2012 a o zm�nách oproti 
provizornímu rozpo�tu. Jsou již známé výše dota�ních programu I, II, III, IV, V MŠMT. 
D.Denková p�ipraví koncepci �erpání dotací, kterou p�ednese Rad� na jednání v �ervnu 2012.  

9. �JF k 30.9.2011 žádala MŠMT o dva dota�ní tituly na rok 2012 ur�ené pro TJ a SK (program 
III a IV). V programu III z p�vodn� požadovaných 1.512.000,- K� neobdrží �JF žádné finance. 
V programu IV (Provoz a údržba sportoviš�) obdrží �JF z p�vodn� požadovaných     
5.337.100,-K� dotaci ve výši 679.700,- K�. O finance z tohoto programu žádalo 19 subjekt�
�JF. Rada schválila komisi, která posoudí pot�eby jednotlivých subjekt� dle skute�ného stavu a 
rozd�lí finance z programu IV. Složení komise: ing.Pechá�ek, A.Pittner, J.Balaštík, D.Denková, 
Z.Beneš. 

10. GS žádá Radu o schválení p�echodného období pro držitele licencí CV, TR, RO, ST., kte�í 
nem�li prodlouženou licenci v do roku 2012 déle než 5 let a o kvalifikaci by dle nového 
Registra�ního a disciplinárního �ádu p�išli. Rada schválila, že tyto licence je možné ješt� v roce 
2012 prodloužit.  

11. P�ípravný výbor Královehradecké oblasti žádá Radu o jmenování 5 �estných �len� �JF. Rada 
toto prozatím neschválila, stanoví se zp�sob jmenování �estných �len�, protože �estné �lenství 
má být ud�lováno výjime�n�, obzvláš� významných osobnostem. Mnoho �len� Rady 
jmenované nezná, tedy každá žádost by m�la být podrobn�jší, než p�edložená žádost. 
Ing.Metelka vypracuje návrh na jmenování �estných �len�. 



12. Rada projednala stížnost A.Pejose na práci oblastního sekretá�e ing.Zv��iny. Jelikož se nejedná 
o ojedin�lou stížnost, Rada doporu�uje ing.Gotthardové vypsat výb�rové �ízení na nového 
oblastního sekretá�e s nástupem od 1.7.2012.  

13. V.Drbal navrhuje svolat mimo�ádnou Konferenci, na které by bylo schváleno rozd�lení 
východo�eské oblasti, jelikož tento problém trvá už po mnoho let. Ing.Pechá�ek sd�lil, že dle 
jeho informací i p�ípravný výbor Královehradecké oblasti vy�ká na �ádný termín Konference 
(jaro 2013). Mimo�ádnou Konferenci �JF je možné svolat pouze v souladu s �l.5.2. Stanov 
�JF. 

14. JUDr.Toman vznesl dotaz, zda by Rada nezvážila snížení poplatk� za náklady na disciplinární 
�ízení a to ve všech úrovních. Jelikož každá instance m�že ud�lit pen�žitý trest, je zbyte�né, aby 
poplatky za náklady na �ízení byly tak vysoké. Rada schválila tyto poplatky: 1000,- OV, 3000,- 
DiK, 5000,- VV �JF. 

15. ing.Balaštík otev�el kauzu J.H. ve v�ci pozitivního dopingového testu. Rada uložila VV �JF se 
touto kauzou zabývat a zvážit snížení náklad�, které byly p�vodn� J.H. uloženy. 

16. ing.Metelka upozor�uje, že již v sobotu 31.3. je t�eba rozhodovat skokové závody dle nových 
pravidel platných od ned�le 1.4.2012. Není možné aby se u dvoudenních závod� hodnotila 
sobota dle starých a ned�le dle nových pravidel. Zárove� by tak ú�astníci závod� 31.3. m�li jiné 
podmínky než ú�astnící dvoudenních závod�. 

17. ing.Pechá�ek urguje oblast F o rozhodnutí ve v�ci disc.�ízení, které projednal OV dne 1.2.2012. 
Rozhodnutí je shrnuto pouze v zápisu ze sch�ze oblasti (bod 6), ale nebylo doru�eno oficiální 
rozhodnutí na sekretariát �JF.  

  
1. Rada schválila:

- �erpání rozpo�tu �JF k 31.12.2011 
- ú�etní uzáv�rku a da�ové p�iznání 2011  
- definitivní rozpo�et �JF 2012  
- nové poplatky za náklady disc.�ízení (1000,- OV, 3000,- DiK, 5000,- VV �JF) 
- komisi pro rozd�lení dotace MŠMT – program IV  
- p�echodné období v Registra�ní a p�estupním �ádu �JF  
- zápis z Rady 4.1.2012 

Další jednání Rady �JF se uskute�ní ve st�edu 20.6.2012 od 14.00 hod. 

Zapsala: Lucie Spiwoková 

P�ílohy: 
- Definitivní rozpo�et �JF pro rok 2012 
- Definitivní �erpání rozpo�tu �JF 2011  
- Disciplinární �ád �JF 
- Registra�ní a p�estupní �ád �JF 


